FAQ wersja 1.0

W ponizszym dokumencie znajdziecie najczesciej pojawiajgce sie pytania dotyczace zasad
ogolnych i poszczegodlnych jednostek w Lumerii. Jezeli jakies pytanie pojawito sie raz, czy
dwa, to najpewniej go tutaj nie znajdziecie, jesli jednak sptyneto ono z wielu réznych Zrédet,
to uznajemy, ze jakas mechanika czy interakcja nie sg do konca jasne i warto je tutaj
umiesci¢. Dokument ten bedzie uaktualniany co jaki§ czas, zmiany w stosunku do
poprzedniej wersji znajdziecie zaznaczone czerwonym kolorem.

MANEWRY:

P: Czy w fazie wykonywania manewrow gracz moze wykonac wiecej niz jeden manewr?

O: Tak, zgodnie z opisem fazy manewrdw na stronie 13 w instrukcji, gracze wykonujg je
naprzemiennie, dopoki obaj nie spasujga. Mozna wiec wykonac¢ wiecej niz jeden manewr,
jednak po kazdym z nich przeciwnik ma mozliwos¢ odpowiedzi.

KOSCI AKTYWACJI:

P: Czy jednostka moze byc¢ jednoczesSnie umocniona i wyczerpana?

O: Nie. Kos¢ aktywacji posiada 3 stopnie stanu jednostki : wyczerpany, neutralny oraz
umocniony. Jezeli jednostka zmienia swéj stan (ze wzgledu na wykonane akcje, czy
umiejetnosci dodatkowe) to zmienia go o 1 stopien. | tak Jednostka, ktéra wykona akcje bieg
bedzie wyczerpana, jezeli jednak z jakiegos powodu po biegu mogtaby sie umocni¢ (na
przyktad Herkules) to po prostu wraca do stanu neutralnego, poniewaz wyczerpanie

i umocnienie sie “znoszg”.

P: Czy jednostka moze byc¢ podwdjnie wyczerpana, lub umocniona?

O: Nie, stan jednostki jest jednopoziomowy.

TROLL:

P: Troll odpycha na 3 pola. Co w przypadku, kiedy nie moze odepchngc¢ petnych 3 pol?

O: Jednostka odpychana jest o tyle, o ile to mozliwe, i jest traktowana jak osaczona, wedle
normalnych zasad.



P: Czy Troll moze by¢ odepchniety przez Minotaura?

O: Nie, Troll nie moze by¢ odepchniety w zadnym z istniejacych przypadkéw. Zasada
Minotaura mowi, ze odpycha on niezaleznie od ilosci wymaganych trafien, jednak Troll nie
moze by¢ odepchniety, po prostu nie podlega zasadom dotyczacym odepchniecia.

P: Czy Trolla mozna osaczyc¢?
O: Nie, poniewaz nie podlega zasadom odepchniecia, nie podlega tez zasadom osaczenia.

BABA JAGA

Tutaj na poczatek bardziej opisowo. Baba Jaga przejmuje jednostke przeciwnika. Oznacza
to, ze jednostka ta w tym konkretnym momencie nalezy do gracza kontrolujgcego Baba
Jage, ze wszystkimi tego implikacjami. Jezeli mozecie co$ zrobi¢ swojg jednostka, to
mozecie tez zrobi¢ to tg. Jezeli jakies inne zasady/manewry/modyfikacje.zdolnosci specjalne
dziatajg pasywnie na Wasze jednostki, to dziatajg tez na te jednostke w trakcie dziatania
uroku.

P: Czy jednostka przejeta przez Baba Jage moze atakowac swoje jednostki?

O: To dwuetapowe pytanie. Nie, zadna jednostka w grze nie moze atakowaé swoich
jednostek. Poniewaz jednak jednostka, wobec ktérej Baba Jaga uzyta uroku, tymczasowo
nalezy do gracza kontrolujgcego Baba Jage, to tak, moze atakowac¢ jednostki znajdujace sie
w armii gracza, ktéry oryginalnie wystawit jg na stét.

P: Czy Baba Jaga moze przejg¢ inng Baba Jage i uzy¢ niq uroku?

O: Tak, jednak przejeta Baba Jaga nie moze uzy¢ Uroku wobec “oryginalnej” Baba Jagi
tworzac w ten sposéb niekonczacy sie petle. Takie zagranie jest zabronione na mocy tego
dokumentu ;)

P: Czy jezeli jednostka, ktérq Baba Jaga przejeta atakuje, to gracz moze uzywac Fortuny?
O: Tak, swoje;.

P: Czy kosci nietrafione w ataku wykonanym przejetg przez Baba Jage jednostkg odnawiajg
zeton na Torze Odnowy?
O: Tak, nalezacym do gracza kontrolujgcego Baba Jage.

BESTIE LUMERII:

P: Gdzie powinien zaczynac¢ Targos?

O: Gracze umieszczajg Targosa tak, aby zajmowat centralne pole planszy, oraz 3 inne petne
pola. Strona, w ktérg zostanie “przesuniety” wzgledem $rodka zalezy od graczy i decyzja ta
jest elementem ich walki z bestia.



